
معاون اسبق سازمان تربیت بدنی در خصوص نحوه واگذاری 
2 باشگاه پرسپولیس و استقلال در فرابورس صحبت هایی را 

مطرح کرد. 
 عرضه در بازار 

سعید فائقی درباره آغاز عرضه ۱۰ درصد سهام استقلال 
و پرسپولیس از طریق سازمان فرابورس اظهارداشت: نسبت 
به سایر روش های مربوط به واگذاری مثل مزایده این روش 
شفاف تر است. با ارائه ۱۰ درصد سهام دو باشگاه، بازار شفاف و 
قیمت پایه تعیین می شود. سپس می توانند به تدریج این روند 
را ادامه بدهند. ضمن اینکه با این روش احتمال حضور برخی 
افرادی که خیلی به بحث ورزش مسلط نیستند یا علاقه ای 
ندارند کمتر خواهد شد و علاقه مندان به ورزش، فوتبال و فعالان 
بازارسرمایه ورود پیدا می کنند. وی ادامه داد: این روش واگذاری 
به شکل گیری بازارسرمایه در حوزه ورزش کمک می کند. جای 
تشکر دارد که پس از این همه سال مسئولان دولت جدید کار 
واگذاری را به مرحله ابتدایی رساندند. متاسفانه مشکلات دو 
باشگاه سبب حذف پرسپولیس و استقلال از آسیا شد و با این 
اقدامات AFC هم می بیند برای خصوصی سازی دو باشگاه 

کارهایی انجام و گام هایی برداشته شده است. 
 سود

معاون اسبق سازمان تربیت بدنی در مورد نگرانی ها در 
خصوص به سودرسیدن سهامداران با توجه به شفاف نبودن 
اسناد مالی و مثبت نبودن تراز مالی آنها، گفت: همه موارد را یک 
شبه نمی توان به دست آورد و عدم شفافیت مالی هم برای یک یا 
دو سال اخیر نیست. وقتی سهام دو باشگاه به فرابورس می رود، 
برای تداوم روند واگذاری از این طریق باید هر سال صورت مالی 
حسابرسی شده استقلال و پرسپولیس در سایت کدال قرار 

بگیرد. اکنون در مورد اسناد ارائه شده ابهاماتی وجود 
دارد که باید به تدریج حل شود ولی وقتی تمام 

درآمد و هزینه ها در سایت منتشر شود، افرادی 
که سهام خریده اند حساس می شوند و نظارت 

می کنند. 
 مقصد پول 

وی در خصـــوص اظهارنظر حسیـــن 
قـــربان زاده، رئـــــیس سازمـــان 

خصوصی سـازی مبنی بر اینکه 
در این روش عرضه سهام پول به 
جیب دولت نخواهد رفت، بیان 
داشت: استقلال و پرسپولیس 
باشگاه دولتی هستند و وقتی 

به فروش بروند، این پول به خزانه دولت می رود . دولت می خواهد 
مال خود را بفروشد و پول را به باشگاهی که می خواهد آن را 
بفروشد بازنمی گرداند. این حرف درست نیست. در بودجه سالانه 
آمده که قانون خصوصی سازی مکلف است سالانه فلان مقدار 
از اموال و دارایی هایی شرکت های دولتی را بفروشد و پولش را 
وارد خزانه کند . طبق تبصره قانون بودجه سال ۱۴۰۰ سازمان 
خصوصی سازی مکلف به انجام چنین کاری است و درست 
نیست بگوییم پول به جیب دولت نمی رود و مستقیم به خود 

باشگاه ها تعلق می گیرد. 
 شفافیت 

معاون اسبق سازمان تربیت بدنی تصریح کرد: فردی که اکنون 
برای خرید سهام پرسپولیس و استقلال پول داده سهامدار است 
و برای آن سهام از طریق سازمان بورس حق نظارت دارد. 
به همین دلیل باید هر اتفاقی در 2 باشگاه رخ می دهد در 
سایت کدال و بورس بگذارند . انتشار اسناد و هزینه ها هم 
شفافیت ایجاد می کند. فائقی خاطرنشان کرد: اگر تاکنون 
مسائل مرتبط با شفاف سازی را رعایت نمی کردند، حالا 
که تصمیم به چنین کاری گرفته شده 
چاره ای جز رعایــت کردن شفافیت 
نداریم در غیر این صورت هر دو 
باشگاه از بورس اخراج می شوند. 
البته هنوز همه چیز تمام نشده 
بلکه باید به تدریج نگرانی ها را 

از بین ببرند. 

سعید فائقی: 

پول سرخابی ها به جیب دولت می رود 
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دیدگــــــاه
پرداخت بدهی سرخابی ها از جیب مردم 

درباره ورود استقلال و پرسپولیس به فرابورس، اول از همه 
باید بدانیم ورود به فرابورس چه پارامترهایی دارد و آیا این 
دو باشگاه ویژگی های فرابورس داشته یا خیر. این سوال را 
باید یک اقتصاددان جواب بدهد و من از آن اطلاعی ندارم. 
اما فکر می کنم دلیل اصلی بحث خصوصی سازی و آمدن این 
دو باشگاه در فرابورس به خاطر تاکید کنفدراسیون فوتبال 
آسیاست که تاکید دارد باشگاه های فوتبال ایران به ویژه 
استقلال و پرسپولیس باید خصوصی شوند و مالکیت دولتی 
در فوتبال وجود نداشته باشند. من فکر می کنم حضور این دو 
باشگاه در فرابورس بیشتر به این خاطر است که از جیب مردم 
بدهی هایی این دو باشگاه جبران شود و مسئولان بتوانند 
بخشی از مشکلات مالی خود را برطرف کنند؛ وگرنه مسئولان 
سازمان خصوصی سازی خودشان اعلام کرده اند ترازمالی این 
دو باشگاه منفی است، با این شرایط چطور این دو باشگاه به 
فرابورس آمده است و اصلا چرا مردم باید سهام این دو باشگاه 
زیان ده را خریداری کنند؟! به اعتقاد من ورود این دو باشگاه 
به فرابورس و بحث خصوصی سازی فقط بازی با کلمات است 
و آنها به فرابورس آمده اند تا با پول مردم برخی از مشکلات را 
برطرف و بدهی های خود را تسویه کنند در غیر این صورت 
کاربردی ندارد. در همه جای دنیا سهام تیم های بزرگ و 
پرطرفدار توسط طرفداران خریداری می شوند و آنها در 
تصمیمات مربوط به تیم های خودشان دخیل هستند و حتی 
انتخابات آنها بالاتر از ریاست جمهوری است؛ حتی طرفداران 
تیم ها در جایگاه تماشاگران با وجود اینکه فاصله اندکی با 
بازیکنان دارند اما برخوردهای نامناسبی نشان نمی دهند 
به این خاطر که روی سهام آ نها تاثیر نگذارد. در فوتبال ما 
هیچیک از این موضوعات وجود ندارد. در حالی که تیم های 
مطرح دنیا طرفدارانی که سهام باشگاه را خریداری و به سن 
قانونی هم رسیده باشند، در انتخاب مدیران باشگاه سهم 
حداقلی دارند. به اعتقاد من حضور این دو باشگاه در فرابورس 
تنها برای حل کردن مشکلات و بدهی های این دو باشگاه است 
و هدف دیگری ندارد. باشگاه های مطرح دنیا براساس یک 
ساختار تشکیلاتی شکل گرفته اند و افراد دولتی، غیردولتی، 
خصوصی و غیرخصوصی آن را تحت کنترل و نظارت قرار 
می دهند. در این باشگاه ها بلیت فروشی، حق پخش و 
تبلیغات دور زمین دست خودشان است اما در این هیچیک 
از باشگاه های ما نتوانستند حق پخش تلویزیونی را بگیرند. 
اگر حق پخش تلویزیونی، بلیت فروشی و تبلیغات محیطی 
این دو باشگاه در اختیارشان قرار می گرفت آنها نیازی به پول 
مردم نداشتند و خیلی از مشکلاتشان حل می شد. در حال 
حاضر از فروشگاه هایی که لباس دو باشگاه را می فروشند یا از 
پارکینگ درآمدزایی می کنند اما هیچکدام به باشگاه ها تعلق 
نمی گیرد. آن وقت چطور سهام دو باشگاه زیان ده در فرابورس 
می رود و آیا سودی هم به طرفداران می دهد؟! قطعا برای اینکه 
سهام باشگاه ها به سود برسد باید برخی پارامترها مثل حق 
پخش، تبلیغات محیطی و بلیت فروشی وجود داشته باشد که 
هیچکدام در اختیار این دو باشگاه نیست. یک زمانی قرار بود 
استقلال تبلیغات محیطی را در اختیار داشته باشد و به این 

باشگاه هم چک دادند اما در نهایت برگشت خورد. 

فارس: محمدرضا غبیشاوی هافبک نفت آبادان، درباره 
برتری 2 بر صفر تیم فوتبال نفت آبادان مقابل پرسپولیس 
اظهارداشت: واقعا هدف ما شادکردن دل مردم بود که از لحاظ 
امکانات چیز خاصی ندارند و همه دلخوشی شان فوتبال است. 
دوست داشتیم با بردن این بازی بزرگ، خودمان را نشان 
بدهیم و به جایگاه اصلی نفت آبادان برسیم. وی در مورد اینکه 
آیا گل اول صنعت نفت به اسم خودش ثبت شد یا حامد لک، 
توضیح داد: باید گل را به اسم خودم بزنند. حتی وقتی از داور 
پرسیدم گفت گل را به اسم من زده است. هرچند توپ با اشتباه 
لک وارد دروازه  شد اما به سمت چارچوب ضربه زدم. من به 
امید سانتر توپ را ارسال کردم اما توپ سمت دروازه رفت و 
حامد لک هم چنین اشتباهی کرد. به هرحال اشتباه هم جزئی 
از فوتبال است. هافبک نفت آبادان در خصوص شادی مردم 
این شهر پس از کسب برد، خاطرنشان کرد: از این موضوع 
خیلی خوشحالیم و خداراشکر می کنیم. یک هفته تمام برای 
این بازی وقت گذاشته و جلسات تئوری و آنالیز زیادی برگزار 
کردیم. می دانستیم باید مقابل پرسپولیس چگونه بازی 
کنیم و از کسب برد مقابل این تیم بزرگ و قابل احترام خیلی 

خوشحالیم. 

فوتبــالداخلــی

مسعوداقبالی
کارشناس فوتبال 

وزیر ورزش وجوانان در حاشیه مراسم درخت کاری راجع 
به شروع واگذاری سهام سرخابی ها گفت: روز بزرگ و تاریخی 
را پشت سر گذاشتیم و به امید خدا این مسیر ادامه خواهد 
داشت. مرحله اول واگذاری با استقبال خیلی خوبی همراه بود 
و حدود 2۰۰ هزار نفر برای سهام پرسپولیس و یکصدوهشتاد 
هزار نفر برای سهام باشگاه استقلال ثبت نام انجام دادند. چند 
جلسه مستمر برگزار شد و تلاش شبانه روزی صورت گرفت تا 
به این مرحله رسیدیم و ان شاءا... تا پایان شهریور بخش مهمی 
از سهام که حدود 5۱ درصد است، واگذار خواهد شد. سجادی 

اظهارداشت: واگذاری به تدریج و از طریق سهام خُرد خواهد 
بود تا به دست هموطنان عزیز برسد. تا یکماه مرحله اول ادامه 
خواهد داشت و اگر سهام به فروش برود این مدت کم می شود. 
تلاش خوبی انجام شد و دورخیز ماه های اخیر بسیار ستودنی 
بود. از وزارت اقتصاد، سازمان خصوصی سازی و بخش فرابورس 
تشکر می کنم و تشکر اصلی را از دکتر رئیسی ریاست محترم 
جمهوری باید داشته باشم که اگر تلاش، همت و اراده و نگاه 
مثبت ایشان وجود نداشت، این اتفاق نمی افتاد. امیدوارم این دو 
باشگاه با حمایت مردم، روزگار و سال های خوبی داشته باشند و 

هواداران نیز راضی باشند. سجادی همچنین در حاشیه مراسم 
افتتاح ساختمان جدید فدراسیون تیراندازی با کمان درباره 
شرایط مدیریتی فدراسیون وزنه برداری و اینکه گفته می شود این 
فدراسیون بلاتکلیف است، اظهارداشت: وزنه برداری بلاتکلیف 
نیست و به زودی تصمیم مدیریتی برای آن گرفته می شود. الان 
علی مرادی به عنوان رئیس در فدراسیون حضور دارد و کارش را 
انجام می دهد. چراغ فدراسیون روشن و برنامه های شان برقرار 
است و لیگ شان نیز برگزار می شود. درواقع همه کارهای شان 
انجام شده و بلاتکلیف نیستند. وی در این باره ادامه داد: علی 
مرادی به عنوان رئیس فدراسیون بازنشسته شده است و مراحل 
بازنشستگی اش طی می شود. ما هم تابع قانون هستیم. خودِ 
مرادی هم تابع قانون است. چه کسی گفته وزنه برداری بلاتکلیف 

است؟ چنین چیزی نیست. 

حمید سجادی؛ وزیر ورزش و جوانان: 

چه کسی گفته وزنه برداری بلاتکلیف است؟

آرمان ملی: پرسپولیس مقابل »صنعت نفت« 
با اشتباه دروازه بان خود تن به شکست دهد تا 
قبل از دربی با استقلال صدرنشین، اختلافی 6 
امتیازی داشته باشد. حامد لک با انتقادات زیادی 

در این روزها مواجه است. 
 عملکرد 

تیم فوتبال پرسپولیس در هفته بیست ویکم 
لیگ برتر در شرایطی با نتیجه 2 بر صفر برابر 
که  داد  شکست  به  تن  آبادان  صنعت نفت 
اشتباهات »حامد لک« روی این شکست غیرقابل 
انکار بود. لک به ویژه روی گل اول اشتباه فاحشی 
داشت که مقدمات شکست سرخپوشان در 
این جدال حساس را فراهم کرد. پس از این 
بازی »بوژیدار.رادوشوویچ« دروازه بان سابق 
سرخپوشان استوری کنایه آمیزی را در صفحه 
اینستاگرام خود منتشر کرد. او با انتشار تصویر 
دروازه بانان  مربی سابق  »محسن سیدی« 
پرسپولیس نوشت: »فقط خودت« به نظر می رسد 
او »داوود فنایی« مربی دروازه بانان پرسپولیس را 

در افت »حامد لک« بی تاثیر ندانسته است. 
 حضور لک در ترکیب 

در حالی که یحیی گل محمدی قصد داشت 
در بازی مقابل نفت آبادان از احمد گوهری 
برای دومین بار درون دروازه تیمش بهره ببرد 
اما تصمیم سرمربی قرمزها پیش از عزیمت 
به سمت ورزشگاه تغییر کرد تا بازهم شاهد 
حضور لک در قفس توری پرسپولیس باشیم. 
برخی خبرها حاکی از آن است که داود فنایی 
یحیی  به  پرسپولیس  دروازه بان های  مربی 
پیشنهاد داده به جهت حساسیت بازی دربی 
بهتر است مجدد به حامد لک اعتماد کند تا او 
مقابل نفت آبادان درون دروازه قرار گیرد و از 
لحاظ روحی آماده بازی مقابل استقلال شود. 
گویا استدلال فنایی این بود که شاید لک در بازی 
مقابل نفت مسجدسلیمان شاید دچار اشتباه 
شده و در آستانه دربی، از لحاظ روحی روانی 
دچار مشکل شود و به همین دلیل این پیشنهاد 
را به یحیی می دهد تا از لک درون دروازه تیمش 
استفاده کند. البته پیشنهاد او به یحیی، پیشنهاد 
بدی نمی توانست باشد اما از سویی اگر گوهری 
داخل دروازه پرسپولیس قرار می گرفت شاید 
این اتفاق ها نمی افتاد. پس از پیشنهاد فنایی به 
یحیی گل محمدی، سرمربی پرسپولیس تصمیم 

می گیرد تا از لک به جای احمد گوهری که نمایش 
خوبی جلوی مس رفسنجان نداشت، استفاده 
کند تا گوهری فرصت بازی با تیم سابقش را از 
دست بدهد. گوهری به جهت شناخت خوب از 
بازیکنان تیم سابقش مطمئنا می توانست به درد 

پرسپولیس بخورد. 
 اخراج؟

پرسپولیس در مصاف با صنعت نفت آبادان 
تن به شکست 2 بر صفر داد که حامد لک اشتباه 
مرگباری مرتکب شد. پس از این بازی شایعه 
شده بود که دروازه بان سرخپوشان از این تیم 
اخراج شده است اما یکی  از مسئولان باشگاه 
پرسپولیس اخراح حامد لک از جمع شاگردان 
یحیی گل محمدی را بعد از اشتباهات بازی مقابل 

صنعت نفت آبادان تکذیب کرد. 
 سعید عزیزیان

دروازه بان پیشین پرسپولیس معتقد است 
حامد لک در هفته های اخیر تمرکز لازم را ندارد 
و این موضوع ربطی به مربیان این تیم ندارد. 
سعید عزیزیان دروازه بان پیشین پرسپولیس در 
خصوص عملکرد حامد لک در دیدارهای اخیر و 
اشتباهات تاثیرگذار او گفت: لک افُت کرده ولی ما 
باید دنبال دلیل باشیم. شاید لک از بیرون مشکل 
دارد و اصلا ایرادش فوتبالی نیست و مشغله 
فکری دارد؛ شاید هم در تیم مشکلی هست. لک 
ابتدا که به پرسپولیس آمد خیلی خوب بود ولی 

امسال افت کرده و باید دلیلش را پیگیری کرد. 
عزیزیان در واکنش به این پرسش که عملکرد 
ضعیف دروازه بانان پرسپولیس باعث انتقاد از داود 
فنایی نیز شده است، افزود: من شک ندارم فنایی 
به بهترین نحو کارش را انجام می دهد چون در 
سال های قبل هم همین کار را کرده و دروازه بانان 
خوبی تربیت کرده است. مربی دروازه با نان در 
طول هفته کارش را انجام می دهد، ولی گاهی 
بازیکن از لحاظ بدنی آماده است و فقط به لحاظ 
روحی مشکل دارد. دیدید در بازی با گل گهر آن 
اشتباه رخ داد و در دیدار این هفته هم لک اصلا 
در نیمه اول تمرکز نداشت. عزیزیان یادآورشد: 
گوهری دروازه بان بدی نیست؛ جوان است ولی 
ایستادن درون دروازه پرسپولیس سخت تر از 
تیم ملی است. گوهری در صنعت نفت خوب بود 
ولی پرسپولیس فرق دارد. »رادو« تا زمانی  ه روی 
نیمکت بود کارش را به خوبی انجام می داد و هر 

وقت هم به زمین آمد؛ موثر بود. 
 وحید قلیچ

پرسپولیس  اسبق  دروازه بان  قلیچ  وحید 
که ادبیات خاص خودش را دارد، در بخشی از 
مصاحبه اش با خبرورزشی، از داود فنایی مربی 
دروازه بان های پرسپولیس انتقاد کرده و خطاب 
به او گفته است: آخر با این دروازه بان ها چه کار 
می کنی؟ چه بلایی سر آنها آوردی که حامد لک 
که خودش یک تنه 5۰ درصد پرسپولیس بود حالا 

تبدیل به نقطه ضعف تیم پرسپولیس شده؟ بچه ها 
هر چقدر آن جلو زحمت می کشند شاگرد فنایی 
آنها را به فنا می دهد. قلیچ مشکلی با ناراحت شدن 
فنایی از حرف های او ندارد و اتفاقا یک پیشنهاد 
فوق العاده عجیب به او داده است: فنایی خودش 
شاگرد من بوده و از دست من ناراحت است. من 
را در اینستاگرام آنفالو کرده! چرا؟ برای اینکه دارم 
حرف حق می زنم. ولی اشکالی ندارد، استاد از 
شاگردش ناراحت نمی شود. یحیی گل محمدی 
بخواهد حاضرم به تمرین بروم تا هم فنایی را 

تمرین بدهم هم حامد لک را!
 بهروز سلطانی

بهروز سلطانی دروازه بان سال های دور 
پرسپولیس درباره عمکرد حامد لک در دیدار 
پرسپولیس برابر صنعت  نفت آبادان اظهارکرد: 
در چند هفته اخیر حامد لک تحت فشار قرار 
گرفته و عملکرد کادرفنی هم فشارها روی او را 
افزایش داده است. او دروازه بان خوبی است که 
در چند سال اخیر عملکرد قابل قبولی داشته 
و به هر حال اشتباهاتی هم داشته است. همه 
دروازه بانان بزرگ دنیا اشتباه می کنند و در این 
شرایط مهم است که کادرفنی طوری عمل کنند 
که از سرمایه خوب حفاظت کنند نه اینکه روحیه 
او را خراب کنند. وی افزود: اینکه در بازی قبلی 
پرسپولیس برابر مس رفسنجان حامد لک روی 
نیمکت نشست و احمد گوهری بازی کرد، کار 
خوبی نبود. کادرفنی پرسپولیس با این کار 
دروازه بان اصلی خود را خراب کرد. احمد گوهری 
دروازه بان خوبی است اما برایش زود است که از 
الان درون دروازه  پرسپولیس قرار بگیرد. او باید 
ماه ها کار کند و کم کم به دروازه پرسپولیس راه 
پیدا کند. ما که سال های درون دروازه پرسپولیس 
قرار گرفته ایم به خوبی می دانیم اگر خوب کار 
نکنید و تجربه کافی نداشته باشید، چه جهنمی 
در انتظار شماست. پرسپولیس ۳۰ میلیون هوادار 
دارد و وقتی دروازه بانی درون دروازه این تیم 
اشتباه می کند، تا هفته ها درباره آن اشتباه همه 
صحبت می کنند. دروازه بان سابق تیم فوتبال 
پرسپولیس ادامه داد: حالا که روحیه لک را خراب 
کرده اند، برای دربی می خواهند چه کار کنند؟ آیا 
دروازه بانی دارند که درون دروازه بگذارند؟ احمد 
گوهری که تجربه کافی را ندارد که بخواهند از او 

در دربی استفاده کنند. 

با پیروزی استقلال و شکست پرسپولیس 
فاصله 2 تیم در صدرجدول به عدد 6 رسید. 
احمد جمشیدیان کارشناس فوتبال در این 

خصوص صحبت کرد. 
 فاصله ۶ امـــتیازی استقلال بـا 
پرسپولیس ضامن قهرمانی زودهنگام 

این تیم است؟
 هفته بیست ویکم برای استقلال اتفاقات 
بسیار خوبی رخ داد. این تیم در دیداری که 
بخت آنچنانی برای پیروزی نداشت به سه 
امتیاز دست پیدا کرد و پرسپولیس در دیداری 
که انتظار می رفت برنده شود، شکست دور از 
انتظاری را متحمل شد. هنوز ۹ هفته تا پایان 
این فصل باقی مانده و زود است جام قهرمانی 
را متعلق به استقلال بدانیم. شاگردان فرهاد 
مجیدی بازی های سختی دارند. صنعت نفت 
آبادان، پرسپولیس، سپاهان، مس رفسنجان، 
پیکان، فولادخوزستان و آلومینیوم اراک 
رقبای آسانی نیستند و امتیازگرفتن از آنها 
بسیار دشوار است. پرسپولیس بازی های 
آسان تری دارد و البته دربی ۹۸ نقش بسیار 
زیادی در تعیین قهرمان این فصل دارد. 
به رغم بازی فوق العاده خوب شاگردان امیر 
قلعه نویی که توپ و میدان را در اختیار داشتند 
و فرصت های گلزنی بیشتر و بهتری ایجاد 
کردند، استقلال موفق شد از فرصت های خود 
به بهترین شکل بهره ببرد و برنده بازی شود. 
گل گهر در این بازی دقت کافی در استفاده 
از موقعیت های خود نداشت و اجازه داد تا 
استقلال سه امتیاز بسیار شیرین را به دست 
آورد. یکی از فرصت های خوب گل گهر، از روی 
نقطه پنالتی به هدر رفت. تیمی که نتواند از 
موقعیت هایش بهره ببرد طبیعتا بخت کمتری 

برای پیروزی خواهد داشت. 
 نظر شمـــا در مورد شکســـت 

پرسپولیس برابر صنعت نفت چیست؟
 اشتباه عجیب حامد لک باعث شد تا 
صنعت نفت پیش بیفتد اما این گل در دقایق 
ابتدایی به ثمر رسید و زمان کافی برای جبران 
نتیجه وجود داشت. نمی توان دروازه بان را 
فرصت های  چون  دانست  شکست  عامل 
بی شمار گلزنی نصیب دیگر بازیکنان تیم 
شد و آنها با گل نکردن موقعیت های متعدد، 
اجازه دادند تا نماینده آبادان در نیمه دوم 
روی فرصتی دیگر به گل دوم دست یابد. 
پرسپولیس نتوانست از بخت های فراوان 
گلزنی خود بهره ببرد و در مقابل شاگردان 

علیرضا منصوریان 2 گل به ثمر رساندند. 

گفـــتوگـــو

قهر سرمربی تیم ملی تکذیب شد 
ایسنا: بهروز حضرتی پور درباره علت غیبت 
محمد بنا در تمرین صبح دوشنبه تیم ملی 
کشتی فرنگی، اظهار کرد: آقای بنا به دلیل 
مشکلات شخصی و بیماری فرزندش نتوانست 
وارد اردوی تیم ملی شود اما با برطرف شدن 
مشکلات، وی وارد محل اردوی تیم ملی شد و 
قرار است سه شنبه اولین تمرین کشتی زیرنظر 
سرمربی تیم ملی برگزار شود. مربی تیم ملی 
کشتی فرنگی افزود: ما تمرین مرور فن داشتیم 
که با حضور مربیان تیم ملی و با هماهنگی 
محمد بنا برگزار شد. طالب نعمت پور و ایرج 
اسفندیاری فر نیز در اردو حضور دارند و رسول 
جزینی نیز که به دلیل مشکل افت اکسیژن 
خون یک روز در بیمارستان بستری بود با 
بهبود اوضاع جسمانی قرار است وارد اردو شود. 
وی درباره برخی شایعات مبنی بر قهر محمد 
بنا، گفت: اصلا چنین موضوعی نیست، غیبت 
آقای بنا در تمرین صبح به دلیل مشکلات 
شخصی بود و شایعات مطرح شده صحت 
ندارد. محمد بنا هم اکنون در اردوی تیم ملی 
حضور دارد و ان شاءا... ظرف چند روز آینده 
اسامی نفرات اعزامی به مسابقات پیش رو نیز 

مشخص خواهد شد. 

خارجازمستطیلسبز

احمد جمشیدیان: 
 زود است 

 »استقلال« را 
قهرمان بدانیم 

خـــبر
 چرا قرارداد »شمسایی« 

نهایی نمی شود؟
بعداز برکناری سیدمحمد ناظم الشریعه از 
سرمربی گری تیم ملی فوتسال، شهاب الدین 
عزیزی خادم، رئیس وقت فدراسیون فوتبال، 
وحید شمسایی را به عنوان سرمربی جدید این 
تیم معرفی کرد. بعداز این انتخاب شمسایی، 
شهاب سفال منش و مصطفی نظری را به عنوان 
دستیارانش معرفی کرد. البته طبق توافق با 
ریاست فدراسیون قرار بود یکی از دستیاران 
وی مربی اسپانیایی باشد که بعداز عزل 
عزیزی خادم این پیشنهاد مورد مخالفت 
اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و کمیته 
فوتسال قرار گرفت. بعداز این مخالفت قرارداد 
وحید شمسایی و دستیارانش از سوی هیات 
رئیسه و کمیته فوتسال امضا شد اما ذی حساب 
فدراسیون فوتبال با قبول این قرارداد امتناع 
کرده و معتقد است طبق ضوابط سالانه فقط 
2۰ درصد می توانند به مبلغ قرارداد سرمربی 
تیم ملی اضافه کنند. اکنون با این شرایط باید 
دید در نهایت فدراسیون فوتبال برای قرارداد 
کادرفنی فوتسال چه تصمیمی می خواهند 
بگیرد و آیا شمسایی حاضر است با مبلغ 

پایین تری به کارش ادامه دهد؟

اشتباهات دروازه بان؛ مشکل جدید تیم »یحیی«

»حامد لک« سیبل پرسپولیسی  ها 

      سرباز 
قرارداد مدافع سرباز تیم استقلال با ملوان بندرانزلی 
رسما امضا شد.سیاوش یزدانی با عقد قراردادی رسما به 
جمع شاگردان مازیار زارع اضافه شد تا از این پس برای 

قوی سپید انزلی توپ بزند.

        دوستانه 
تیم فوتبال پرسپولیس پس از شکست 2 بر صفر مقابل 
صنعت نفت در دیداری دوستانه به مصاف آکادمی کیا 
رفت و در نهایت حریف دسته سومی خود را با نتیجه 4 بر 

یک شکست داد.

              تشکر
مصطفی آجورلو مدیرعامل  استقلال که از زمان آغاز 
دوران مدیریتش در این باشگاه، همواره حمایت کاملی از 
فرهاد مجیدی کرده است در پیامی اینستاگرامی از زحمات 
بازیکنان و کادرفنی و به ویژه سرمربی استقلال تشکر کرد.

ت
شــ

سنو
عک

مالک باشگاه چلسی که این باشگاه را به حراج گذاشته 
است، اولین پیشنهادی را که از سوی تاجر ترکیه ای برای 
خرید آبی پوشان لندن دریافت کرده است، نپذیرفت. رومن.

آبراموویچ اولین پیشنهاد محسن بایراک تاجر ترکیه ای را که 
برای خرید باشگاه چلسی اعلام آمادگی کرده است، رد کرد. 
گفته می شود که رقم مورد نظر آبراموویچ برای فروش باشگاه 
چلسی ۳.۳ میلیارد پوند است اما تاجر ترکیه ای 2.5 میلیارد 
پوند پیشنهاد داده است که مالک روس آن نپذیرفته است. 
بایراک چند روز پیش گفته بود که به زودی پرچم ترکیه را 
در لندن به اهتزاز در خواهد آورد و به این ترتیب مدعی شده 
بود که در آستانه خرید باشگاه چلسی قرار دارد. چلسی علاوه 

بر بایراک یک مشتری سوئیسی 
هم  هانس یورگ.ویس  به نام 
دارد که گفته می شود چندان 
فوتبال دوست نیست و به منظور 
سرمایـــه گذاری می خواهد 
چلسی را بخرد و برنامه ای هم 

ندارد که مانند مالک روس 
فعلی باشگاه برای 

تقویت آن پول 
خرج کند.

بیــنالمــلل


